
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XV/2019 

XV Sesja w dniu 11 września 2019  

Obrady rozpoczęto 11 września 2019 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:47 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Piętnaste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 11 września 2019 roku o godz. 11:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 14 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

 Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -  

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzak, 

- Z-ca Skarbnika Gminy – Ewa Musiałek, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek,          



oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 

niniejszego  protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2019 -2039r., 

3) określenia warunków i trybu finansowego wspierania rozwoju sportu  

w Gminie Łęka Opatowska, 

4) zmiany Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

5) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 

opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz 

oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad XV Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec braku uwag, porządek obrad poddano pod głosowanie.   

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XIV sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 



lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach  

w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Zgodnie z paragrafem 32 ust.1 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za 

okres od  21.08.2019 r. do 11.09.2019 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 

 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany budżetu gminy 

na 2019 rok, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XV/84/2019 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019 -

2039r., 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 r., które stanowią załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XV/85/2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

W tym momencie o godz. 12.15 ogłoszono 5-cio minutową przerwę.  

Po przerwie wznowiono obrady. 

3) określenia warunków i trybu finansowego wspierania rozwoju sportu w Gminie Łęka 

Opatowska 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która wyjaśniła, iż  tworzenie warunków sprzyjających 

rozwojowi sportu stanowi zadanie własne jednostek samorządu terytorialnego. Organ 

stanowiący jst może określić, w drodze uchwały, warunki i tryb wspierania rozwoju sportu, 

wskazując w uchwale cel publiczny z zakresu sportu, który jednostka ta zamierza osiągnąć.  

Niniejsza uchwała przyczyni się do rozwoju sportu na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

zwiększając możliwość osiągnięcia wysokiego poziomu sportowego oraz organizacyjnego 

przez kluby sportowe. Tym samym wpłynie pozytywnie między innymi na rozwój i zdrowie 

zarówno dzieci, młodzieży jak i osób dorosłych.  

        Realizując zobowiązania ustawowe oraz biorąc pod uwagę znaczenie rozwoju sportu, 

podjęcie niniejszej uchwały należy uznać za zasadne.  



Idąc dalej Przewodniczący Rady spytał o jakiej komisji jest mowa w omawianej uchwale ? 

Skarbnik Gminy odpowiedziała – mowa jest o  Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu.  

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XV/86/2019 w sprawie określenia 

warunków i trybu finansowego wspierania rozwoju sportu w Gminie Łęka Opatowska 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

Idąc dalej, głos zabrał Wójt Gminy, który dopowiedział, iż w/w uchwała ułątwi troszkę 

działanie społecznikom i działaczom interesującym się sportem.  

4) zmiany Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw 

Głos zabrała Kierownik CUW – Barbara Kulak, która na początku odczytała pozytywną 

opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału w Kępnie a następnie wyjaśniła, 

iż  zgodnie ze zmianą ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. Karta Nauczyciela oraz Rozporządzenie 

Ministra Edukacji narodowej z dnia 14 sierpnia 2019 r. koniecznym stało się wprowadzenie 

nowych stawek minimalnych wysokości dodatku za wychowawstwo. 

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który dopowiedział, iż kwestia zmiany dotyczy 

również wychowawców przedszkoli. Następnie powiedział, iż ma nadzieję, że na ten cel 

wpłyną środki z budżetu państwa i nie będzie to finansowane z budżetu gminy. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XV/87/2019 w sprawie zmiany 

Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

 

 

5) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrała Kierownik CUW – Barbara Kulak, która wyjaśniła, iż  w związku z ustawą z dnia 

22 listopada 2018r. o zmianie ustawy - Prawo oświatowe, ustawy o systemie oświaty oraz niektórych 

innych ustaw wprowadzającą art.44 pkt.30 z dniem 1 września 2019 r. zmianę zapisów art.52 ust.3 

ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań konieczne jest dostosowanie  uchwały Nr 

XL VIII/226/2018 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 28 marca 2018r. w sprawie ustalenia czasu 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz 

oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Łęka 

Opatowska do obecnie obowiązujących przepisów. W związku z powyższym podjęcie uchwały jest 

konieczne i zasadne. 

 

Wobec braku pytań i uwag odczytano projekt uchwały. 

 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XV/88/2019 w sprawie ustalenia 

czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w 

publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Marian Pacyna 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 



8. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Planowania i Budżetu – Katarzyna 

Szczepańska, która przedstawiła informacje z posiedzenia wyjazdowego w/w komisji w 

kwestii przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2019/2020. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował Przewodniczącej Komisji za 

przygotowanie informacji  oraz Paniom Dyrektorkom oraz ich podlegającym służbowo 

pracownikom za przygotowanie placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Odnośnie sugestii wynikających z protokołu odbytego posiedzenia skonsultuje je 

bezpośrednio z Paniami Dyrektorkami.  

Idąc dalej Wójt Gminy przedstawił nowo powołanego w Urzędzie Gminy z dniem 1 sierpnia 

2019 r. zastępcę Skarbnika Gminy – Panią Ewę Musiałek. 

Następnie przekazał, iż do chwili obecnej nie uzyskał informacji dot. rozstrzygnięcia 

przetargu na wykonanie ścieżki pieszo-rowerowej. 

Następnie poinformował o trwaniu prac modernizacyjnych związanych z wymianą i budową 

oświetlenia ulicznego na terenie gminy. Idąc dalej poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarczej o podjęcie stosownych decyzji związanych z wyborem dalszych planowanych 

inwestycji dot. oświetlenia, na które gmina ma określone zaplanowane środki jeszcze w tym 

roku. 

Następnie odniósł się do podwyżek nauczycieli w szkołach i przedszkolach związanych  

z podjętą uchwałą zgodnie z wymogami ustawy i rozporządzenia  wierzy mocno, iż 

poniesione koszty związane z w/w podwyżkami nie będą miały jakichkolwiek odniesień do 

końca roku ponieważ chodzi o kwotę niespełna ćwierć miliona.  

Następnie poinformował i zaprosił w imieniu Pani Wójt Gminy Bolesławiec na turniej tańca  

o Puchar Wójta Gminy w dniu 22 września br. na sali gimnastycznej w Łęce Opatowskiej. 

Idąc dalej, Wójt przekazał iż w dniu 26.09.2019 r. planowany jest odbiór dodatkowych 

pomieszczeń w Szkole Podstawowej w Siemianicach. 

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Rady, który spytał: „Czy jest na stanie agregat 

prądotwórczy gdzie w razie sytuacji kryzysowej przy braku prądu,  stacja uzdatniania wody 

będzie mogła działać?” Następnie zwrócił uwagę, iż jeśli nie ma takiego agregatu to 

wnioskuje o taki zakup w przyszłorocznym budżecie. 

Wójt odpowiedział, iż na następnym posiedzeniu sesji postara się zwrócić do Państwa 

Radnych o akceptację i zgodę na przesunięcie środków budżetowych Gminy Łęka Opatowska 

na zakup pierwszego przenośnego agregatu prądotwórczego. 

Następnie głos zabrał Radny Adamski, który serdecznie podziękował wszystkim którzy  

w jakikolwiek sposób przyczynili się do organizacji Gminnych Dożynek  w Opatowie. 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który również podziękował za wspaniałe 

zorganizowanie imprezy Dożynki Gminne. 



Idąc dalej Radny Bartosik podziękował za założenie ulicznego oświetlenia ledowego na ulicy 

Lipowej w Łęce Opatowskiej. 

Wójt Gminy odpowiedział, iż były to Państwa Radnych decyzje, wierzy mocno, że jeszcze 

najbliższe decyzje w kwestiach oświetleniowych będą realizowane do końca roku 

budżetowego a pozostałe w następnym budżecie.       

Następnie Przewodniczący Rady spytał o przetarg na budowę sali OSP w Trzebieniu  jakie 

poczyniono działania w tym kierunku? 

Wójt odpowiedział, iż zrobi wszystko aby wypuścić przetarg na przełomie września i 

października i zrealizować zabezpieczone środki w budżecie i w przyszłym roku zakończyć 

inwestycję. 

Następnie głos zabrał Radny Piotr Jeziorny, który zaapelował o załatanie dziur na drodze 

powiatowej w Kuźnicy Słupskiej koło przystanku oraz poinformował o planowanym 

posiedzeniu wspólnym komisji Planowania i Budżetu oraz Gospodarczej w dniu 25.09.2019 r.  

Idąc dalej Przewodniczący Rady przekazał, iż kolejne posiedzenie sesji planowane jest na 

dzień 30.09.2019 r.  

Jako kolejna głos zabrała Dyrektor Zespołu Szkół w Siemianicach – Izabela Krzywańska, 

która zaprosiła wszystkich na uroczystość nadania Zespołowi Szkół w Siemianicach imienia 

Szembeków zaplanowaną w dniu 26.09.2019 r. na godz. 10.00.  

Następnie Skarbnik Gminy przypomniała o składaniu wniosków do budżetu na przyszły rok 

do dnia 30 września, nie na ostatnią chwilę. 

Idąc dalej, Wójt Gminy odniósł się do zaproszenia Pani Dyrektor Krzywańskiej, iż wierzy 

mocno, że oprócz nadania imienia placówce będzie jeszcze w ramach uroczystości oddanie do 

użytku dodatkowych pomieszczeń w szkole.  

Następnie poprosił Państwa Sołtysów o pozostanie w sali po sesji w celu omówienia pewnych 

kwestii.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy, który podziękował za wspólną inwestycję drogi 

powiatowej Łęka Opatowska – Opatów oraz łącznika w Opatowie od drogi krajowej nr 11 do 

szkoły. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Sroka, który spytał o zakup samochodu strażackiego przez 

OSP Piaski za jaką kwotę i w jakim udziale gminy? 

Przewodniczący Rady w tym momencie dopowiedział, iż w Jego sprawozdaniu była mowa o 

zakupie używanego samochodu  strażackiego przez OSP Piaski.  

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy, która powiedziała, iż w budżecie na 2019 rok było 

zaplanowane 130 tyś. zł. na nowy wóz strażacki dla OSP Piaski  i to Państwo Radni 

zaakceptowali. W związku z problemem uzyskania dotacji, OSP Piaski zdecydowała kupić 

używany samochód. Wobec powyższego strażaki zwrócili się o przekazanie planowanych 

środków na realizacje w /w przedsięwzięcia. 



Idąc dalej Wójt Gminy, który dopowiedział, iż środki na zakup samochodu strażackiego dla 

OSP Piaski były w budżecie na 2019 zaplanowane, zmienił się tylko zapis z zakupu nowego 

samochodu na zakup używanego samochodu, który będzie spełniał wszystkie wymogi 

Państwowej Straży Pożarnej. Koszty po stronie gminy się nie zmienią, pozostała kwota 

pokryta będzie z własnych środków OSP oraz przez darczyńców.  

Następnie Skarbnik Gminy zwróciła uwagę, iż nie do końca władze OSP Piaski dobrze 

sprecyzowali treść pisma prosząc o przekazanie środków jak środki były już zaplanowane na 

zakup samochodu.  

9. Zakończenie obrad XV Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący  Rady wobec 

zrealizowanego porządku obrad o  godz. 12.47  zamknął obrady XV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący 

Rada Gminy Łęka Opatowska 

/-/ Michał Jerczyński 

Przygotował(a): Renata Woźnica 
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